
Title (en)
WATCHING METHOD BASED ON TELEPHONE SYSTEM.

Title (de)
ÜBERWACHUNGSVERFAHREN MITTELS EINES FERNSPRECHSYSTEMS.

Title (fr)
PROCEDE DE SURVEILLANCE BASE SUR UN SYSTEME TELEPHONIQUE.

Publication
EP 0399018 A1 19901128 (EN)

Application
EP 89913222 A 19891205

Priority
FI 885658 A 19881205

Abstract (en)
[origin: WO9006650A1] The invention relates to a watching system for improving the security of lonely, aged or infirm persons, which is based on a
normal telephone system. As the alarm to be given by the watched person with present systems might not be carried out e.g. because of a sudden
illness, the method of the invention involves programming of the watching centre to contact at regular intervals the person being watched and to
check that the person answers the call. If there is no answer, e.g. at the end of a certain number of check calls, the watching centre automatically
gives an alarm.

Abstract (fr)
L'invention concerne un système de surveillance destiné à améliorer la sécurité de personne seules, agées ou infirmes, ayant pour base un système
téléphonique normal. Comme la personne reliée à un système de type actuel ne peut pas toujours donner l'alarme par exemple à cause d'une
maladie soudaine, le procédé de l'invention prévoit la programmation du centre de surveillance afin que celui-ci contacte à intervalles réguliers
la personne reliée au système de surveillance, et afin qu'il vérifie que la personne réponde à l'appel. Si après un certain nombre d'appels de
vérification la personne ne répond pas, le centre de surveillance donne automatiquement l'alarme.
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